
Radny Janusz Beer zgłosił potrzebę udrożnienia przepływu pod kanałem na
cieku Nieradka w Kryrach w rejonie ulicy Kasztanowej oraz wyczyszczenie
tego potoku na kanałem w stronę ujścia

Radny Janusz Beer zgłosił potrzebę udrożnienia przepływu pod kanałem na cieku Nieradka w Kryrach w rejonie
ulicy Kasztanowej oraz wyczyszczenie tego potoku na kanałem w stronę ujścia. Obecnie poziom wody przed
syfonem sięga korony. Nawet niewielka ulewa powoduje gwałtowny wzrost poziomu wody na tym cieku, który
jest jedynym odprowadzeniem wód z terenu sołectwa Kryry. Niedrożność tego urządzenia może spowodować
zalanie łąk, pól, jak również zabudowań.
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Osoba wprowadzająca informację Łukasz Majorowski

Zmodyfikował Łukasz Majorowski
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Liczba wyświetleń 52
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